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Samordningsförbundet Västmanland 
Verksamhetsplan och budget 2025-2027 

Samordningsteamet i Sala har under flera år varit en mycket framgångsrik del i att 
hjälpa 
människor att komma in i ett sammanhang och en form av sysselsättning. En mycket 
uppskattad och lyckad verksamhet som har hjälpt många. Vid sammanslagningen av 
tre samordningsförbund till ett gemensamt uttryckte Sala kommun stor oro för en 
minskning av den verksamhet. I beslut av verksamhetsplanen för 
Samordningsförbundet Västmanland föreslås en 
förändring av balansen för de individinriktade insatserna och de strukturella 
insatserna. En förändring från ca 77% till de nya uttalade 60% anser vi är en allt för 
kraftig minskning av de individuella insatserna. Sala kommun har därför yrkat på att 
den nuvarande balansen kvarstår. Vi anser att de individuella insatserna är den 
viktigaste delen i samordningsförbundets uppdrag och ger störst nytta både utifrån 
individ- och samhällsperspektiv. Dessutom är insatsen via förbudet mer ekonomiskt 
försvarbart än att vi bedriver verksamheten i egen regi.  

Därtill hör att den nuvarande nivån på strukturella insatser är tillräcklig och 
dimensionerad utifrån budget. 
Vi anser också att vi inte anser att en förändrad finansieringsnivå är något som 
styrelsen kan besluta om utan det är en ägarfråga. För att arbetet i 
samordningsförbundet ska fungera på sikt är det viktigt att frågor hanteras på rätt nivå 
och i rätt forum. 

Mot bakgrund av ovanstående reserverar vi oss till förmån för egna tidigare 
yrkanden, 

Ingela Kilholm Lindström (Mp), 
Sala kommun 

samt, 
Leif Carlberg  
Surahammars kommun 


